
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
18.11.2024 
 
Luni, 18 noiembrie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Aviz conform rețea școlară, an școlar 2024-2025 
III. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, conform Anexei 1. 
 

II. Se acordă aviz conform pentru toate UAT-urile care au depus proiecte pentru modificarea 
rețelei școlare pentru anul școlar 2024-2025. 

 
III. Diverse: 

1. Se aprobă efectuarea unor demersuri  pentru obținerea de la M.E. a avizului 
pentru promovarea în grad profesional a unui consilier I în consilier IA. 

2. Se prezintă soluția pentru acordarea bursei de excelență olimpică unui elev de la 
Colegiul Național ”Aurel Vlaicu” Orăștie. 

3. Se aprobă acordarea celor 10 zile de concediu de odihnă suplimentar întregului 
personal de conducere din unitățile de învățământ și unitățile conexe.  

4. Referitor la situația de la C.S.E.I. ”Rudolf Steiner” Hunedoara, s-a hotărât, pentru 
cadrul didactic implicat, constituirea comisiei de disciplină la nivelul unității, iar 
pentru directorul unității s-a hotărât întocmirea unui raport de către comisie. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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